
 

Referat skolebestyrelsesmøde Nordre Skole 
Dato: 30. september 2024             

 

Tidspunkt: 17.30-19.30 

 

Lokation: Nordre Skole lok. 2 

 

Mødeleder: Susanne G. 

 

Referent: Rikke 

 

Skolen: Brian og Rikke 

 

Forældre deltagere: alle mødt 

 

Elevråd: Karoline og Frederik 

 

Fraværende:  

 
a. Velkommen: ny mand Dan starter 1/10 på serviceområdet med base på Nordre Skole. To 

elever fremmødt fra elevrådet Karoline og Fredrik.  
 

b. Nyt fra elevråd: de er ved at planlægge byrådsdagen. Der undersøges priser i forhold til 
ønsker. Erfaringer fra sidste år inddrages. 
 

c. Økonomi september 2024: Byrådet skal have en opfølgning den 30/9 på skolernes 
økonomi. Der er meldt minus 2,87% ind hvilket er ca. 2 mio. Der vil være mindre lønudgift i 
2025. Det nye budget får skolerne til nytår. Der afventes en ny tildelingsmodel hvor der 
arbejdes med tildeling på klassestørrelse og den socioøkonomiske faktor. Bestyrelsen 
orienteres igen når der foreligger nyt budget. Bestyrelsen har fokus på om nedlægning af 
læsecenter får konsekvenser for de ordblinde elever på Nordre Skole. 
  

d. Status på Børns Vilkår-aften for forældreråd (i samarbejde med Vestervang Skole): 
For alle forældreråd fra de to skoler. Fokus på vigtigheden af, at forældre involverer sig i 
forældreråd. Der vil være ideer til udveksling. Der er 31 forældre tilmeldt fra Nordre.  

 
e. Feedback på forældrefolderen - uddeling ved forældremøder, hvordan er det gået? 

Ledelse og forældre: forældre har taget godt imod. Idebanken bliver god til inspiration til 
alle forældreråd. Skaber en tryghed for nye forældre at der er en guideline.  

 
f. Snus/nikotin udfordringen. Oplæg for elever og forældre 7.-9. kl. 23/10 kl. 17-19 med 

forebyggelsesteamet: Det efterspørges om det kan optages på video og sendes rundt til en 
bredere forældregruppe.  

 
g. Nyt for formandsnetværket: Det blev drøftet hvordan opgaven skal løses. Der skal 

udveksles erfaringer som kan gå retur til bestyrelserne. Der skabes et forum for ideer til det 
videre arbejde, så bestyrelserne forbliver aktive.  

 
h. Årshjulet 24/25: 

Drøftelse af mulige emner til den kommende bestyrelse (juni mødet 2024): 
 
 
 
 
 



• læsning 
• økonomi 
• mellemtrin 
• skolens værdier 
• bevægelse/idræt/idrætsklasser 
• digital dannelse og digitale hjælpemidler. Skærmtid. 
• mobilpolitik og mobilfri skole 
• mangfoldighed. Er der fokus på familier med en anden baggrund? Kontaktfamilier til nye 

elever/familier på skolen. 
• julemusical i udskolingen 
• valgfag 
• AI – kunstig intelligens 
• sunde fællesskaber 
• motivation – Mestring af eget liv. 
• det nye folkeskoleforlig 

 
i. Næste møde: 23/10 + fælles møde med Vestervang Skole 13. november (uden elevråd) 

 
j. Evt. elevrådet vil drøfte hvordan skolefesten kan blive mere spændende med aktiviteter 

 
Kvalitetsrapporten ”hverdagsfortællinger” uddelt til forældre.  
 
Den 30/11 kl. 10-13 er der Støttekreds arrangement ”julemarked” hvor der er behov for 
hjælp fra SB. 
 
På torsdag er der forældremøde med kommende forældre til 0. kl.  
 
Skolemælk-ordning meldes fra, da kun 25 elever er tilmeldt. Det udløber januar 2025.  
 
 

  


